
همـایش سـاری-۲ / معـاون سازمـان
ثبـت اسـناد و املاک تاکیـد کـرد؛
سامانـدهی دفـاتر ثبـت اسـناد بـا
امکانات سامانه ثبت الکترونیک

معاون سازمان ثبت اسناد و املاک با اشاره به اینکه کانون میتواند
ارتباطات و مذاکرات خوبی با همه بخشهای گوناگونی که در این حوزه
نقش دارند داشته باشد، گفت: تا با توسعه تقسیم اسناد به بانک های
خصوصی و توسعه آن نسبت به موسسات مالی و اعتباری و حتی توسعه آن
نسبت به اسناد خارج از بحث بانک های دولتی بتوانیم با امکانات
سامانه ثبت الکترونیک موفق باشیم و این مساله را هم سر و سامان

دهیم.

بـه گـزارش پایگـاه اطلاع رسـانی کـانون سـردفتران و دفتریـاران،
محمدمهدی انجمشعاع در همایش سراسری کانونها و جوامع و کمیته
پارلمانی سردفتران و دفتریاران در ساری اظهار کرد:با پیشرفت در
حوزه فناوری در یک سامانه دانستیم زمانی این امور مفید است که به
دستان پرتوان افراد درستکار مانند سردفتران انجام شود و آنها

مجری امر باشند.

وی با بیان اینکه امروز به منظور پیگیری مسائل صنفی خود جمع شده
ایم چرا که در جامعه فعلی نیازمندیم تا جایگاه شغل شما را ارتقا
دهیم و مردم را متوجه اهمیت آن کنیم تا اعتماد مردم به اسناد
تنظیمی در دفاتر جلب شود، افزود: مردم به کامپیوتر و سیستم

اعتماد میکنند و حقوق خود را از شما میخواهند.

معاون سازمان ثبت اسناد و املاک با اشاره به اینکه تا پیش از این
مردم با اعتماد به امانتداری شما به دفاتر ثبت می آمدند، گفت:
الان هم با وجود توسعه و پیشرفت در این بحث، اگر نه به اندازه

قبل، بلکه بیش از پیش نیاز به همکاری شما داریم.

وی با بیان اینکه تبادل اندیشه ها سبب ارتقای جایگاه رفیع شما
میشود، تصریح کرد: مسائل مشترک میان استان های مختلف به وضوح

بیان و برطرف میشود.

https://www.gilannotary.ir/%d9%87%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d8%b3%d8%a7%d8%b1%db%8c-2-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%d9%86-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ab%d8%a8%d8%aa-%d8%a7%d8%b3%d9%86%d8%a7%d8%af-%d9%88-%d8%a7%d9%85/
https://www.gilannotary.ir/%d9%87%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d8%b3%d8%a7%d8%b1%db%8c-2-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%d9%86-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ab%d8%a8%d8%aa-%d8%a7%d8%b3%d9%86%d8%a7%d8%af-%d9%88-%d8%a7%d9%85/
https://www.gilannotary.ir/%d9%87%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d8%b3%d8%a7%d8%b1%db%8c-2-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%d9%86-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ab%d8%a8%d8%aa-%d8%a7%d8%b3%d9%86%d8%a7%d8%af-%d9%88-%d8%a7%d9%85/
https://www.gilannotary.ir/%d9%87%d9%85%d8%a7%db%8c%d8%b4-%d8%b3%d8%a7%d8%b1%db%8c-2-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d9%88%d9%86-%d8%b3%d8%a7%d8%b2%d9%85%d8%a7%d9%86-%d8%ab%d8%a8%d8%aa-%d8%a7%d8%b3%d9%86%d8%a7%d8%af-%d9%88-%d8%a7%d9%85/


انجمشعاع با اشاره به اینکه این امر به معنای نداشتن اختلاف نظر و
سلیقه نیست، ادامه داد: این اختلافات میان اعضای هیات مدیره کانون
و … وجود دارد اما نکته مهم این است که باید به آرای هم احترام
بگذاریم و از اختلاف دیدگاه ها به عنوان فرصتی برای یافتن راه حل

مشکلات استانی استفاده کنیم.

وی با بیان اینکه از برخی استان ها خبر میرسد که اختلاف سلیقه ها
سبب کندی روند انجام امور میشود، تصریح کرد: به طور قطع این همان
برخورد منفی و نادرست از مبحث اختلاف سلیقه بوده و نیازمند حل شدن

است.


